

Privacy Policy / Политика конфиденциальности

Effective Date: May 14, 2025

We respect your privacy and are committed to protecting personal information. This Privacy Policy explains how we handle data when you use our mobile game Toon! Find Differences ("Game").

1. Information Collection

1.1. Personal Information

We do not collect or store any personal information such as name, email address, or phone number.

1.2. Non-Personal Information

Some non-personal information may be collected automatically through advertising services, such as:

- Device type and operating system
- Interface language
- Advertising ID (IDFA/GAID)
- Approximate location (country level)

2. Advertising

The Game uses a third-party advertising service, Appodeal, which may collect non-personal information to display ads.

If you are identified as a child or using a child-directed version, Appodeal provides non-personalized ads compliant with child privacy regulations.

More info: <https://www.appodeal.com/home/privacy-policy/>

3. Children's Privacy

The Game is suitable for users of all ages, including children (rated 0+). We do not collect personal data and comply with child privacy regulations including COPPA where applicable.

Privacy Policy / Политика конфиденциальности

4. Your Rights

You can:

- Disable personalized ads in your device settings (if applicable)
- Contact us regarding any privacy-related questions

5. Policy Changes

We may update this Policy occasionally. The latest version will always be available in the app or on the game's Google Play page.

6. Contact

Email: gamesbhp@gmail.com Developer:

BHP

Privacy Policy / Политика конфиденциальности

Дата вступления в силу: 14.05.2025

Мы уважаем вашу конфиденциальность и стремимся защищать персональную информацию. В этой Политике конфиденциальности описано, как мы обрабатываем данные при использовании вами мобильной игры Toon! Find Differences (далее — "Игра").

1. Сбор информации

1.1. Личная информация

Мы не собираем и не храним личные данные пользователей, такие как имя, адрес электронной почты, номер телефона и т.п.

1.2. Неличная информация

Некоторая информация может собираться автоматически через рекламные сервисы, такие как:

- Тип устройства и операционная система
- Язык интерфейса
- Идентификатор рекламы устройства (IDFA/GAID)
- Приблизительное местоположение (на уровне страны)

2. Реклама

В игре используется сторонний рекламный сервис Appodeal, который может собирать неличную информацию для показа рекламы.

Если вы указали, что используете игру в детском режиме, Appodeal будет показывать неперсонализированную рекламу в соответствии с требованиями по защите данных детей.

Подробнее: <https://www.appodeal.com/home/privacy-policy/>

3. Конфиденциальность детей

Игра предназначена для пользователей всех возрастов, включая детей (0+). Мы не собираем личные данные и следуем требованиям к защите детской

Privacy Policy / Политика конфиденциальности

конфиденциальности, включая соблюдение COPPA (если применимо).

4. Ваши права

Вы можете:

- Отключить персонализированную рекламу в настройках устройства (если она включена)
- Обратиться к нам по любым вопросам, связанным с конфиденциальностью

5. Изменения в политике

Мы можем обновлять данную Политику. Актуальная версия всегда будет доступна в приложении или на странице игры в Google Play.

6. Контакты

Email: gamesbhp@gmail.com Разработчик:

ВНР